
 

 

Protokoll från samrådsmöte med SPF Seniorerna i Halmstad den 23 augusti 2022. 
Plats: Alla Hjärtans hus. Värd SPF Seniorerna Tylövännerna. 
 
Närvarande: 
Anita Gunnarsson (ordförande)  SPF Seniorerna Vi Tre 
Jan Henriksson   SPF Seniorerna Kvarnen, 

Hallandsdistriktet 
Inger Edling SPF Seniorerna Kvarnen 
Bo Erlandsson    SPF Seniorerna Vi Tre 
Lars Erik Johansson   SPF Seniorerna Vi Tre 
Ann-Margret Nilsson  SPF Seniorerna Kvarnen 
Göran Blomqvist   SPF Seniorerna Gamletull 
Christina Löfgren   SPF Seniorerna Gamletull 
Kerstin Johansson   SPF Seniorerna Gamletull, RPR 
Irene Godin     SPF Seniorerna Gamletull 
Erik Jansson    SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 
Kerstin Uhrberg   SPF Seniorerna Söndrumsvännerna, KPR 
Margaretha Persson   SPF Seniorerna Snöstorp 
Ewa Palm    SPF Seniorerna Snöstorp 
Thomas Adolfsson   SPF Seniorerna Tylövännerna 
Ingeli Millfjord    SPF Seniorerna Tylövännerna 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Anita Gunnarsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2. Val av sekreterare och justerare 
Mötet valde Ingeli Millfjord till sekreterare och Thomas Adolfsson att jämte ordföranden 
justera protokollet. 
 
§3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§4. Föregående mötesprotokoll från den 24 maj 2022  
Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§5. Valdebatten den 17 augusti 
Erik Jansson rapporterade från valdebatten som genomfördes i Stadsbiblioteket, Klarasalen 
den 17 augusti 2022. Valdebatten anordnades i samarbete med Biblioteken, PRO, SKPF och 
SPF Seniorerna i Halmstad. Tio partier deltog, åtta från Kommunfullmäktige och två 
representanter från nya partier (Hjärta för Halmstad samt Halmstads lokala parti). Moderator 
var Linda Thulin. Mötet pågick i två och en halv timma och besöktes av 160 personer. För 
mötet hade 15 000 kronor budgeterats och 13 000 kronor räckte för att genomföra 
valdebatten. Debatten kan avlyssnas i efterhand via länk. 
 
§6. Rapporter från KPR, RPR och Hallandsdistriktet 
 
KPR: Ann-Margret Nilsson 
Digitala fixartjänst som är en tjänst för den som behöver hjälp och stöd med vardagstekniken. 
Tjänsten är för alla som är 75 år och äldre och för alla som är beviljade hemtjänstinsatser i 
Halmstads kommun oavsett ålder. Tjänsten är en pilot som kommer att pågå under ett år.  
 

Informationen från konceptansvariga gav att helhetsintrycket från Seniorfestivalen på 
Halmstad Arena, som genomfördes den 26 maj 2022, var att det var en välplanerad och 
underbar dag. Kunderna var mycket nöjda.  



 

 

Regeringen har gett Socialstyrelsen i uppdrag att betala ut statsbidrag (608 500 000 kronor) 
för 2022, till kommuner som ersättning för att anställda ska kunna utbilda sig till vårdbiträde 
och undersköterska på arbetstid eller fortbilda sig genom kompetenshöjande utbildningar 
inom vård och omsorg om äldre. Halmstad kommun erhöll 6 293 975 kronor.  
 
Med anledning av att det saknas personer för att ut- och fortbilda personal så beslöt 
Hemvårdsnämnden att återbetala 16 592 063 kronor till Socialstyrelsen. 
 
Avtalet mellan hemvårdsförvaltningen och ICA Maxi avseende e-handel för personer som är 
beviljade hemtjänst i form av inköp har hemvårdsförvaltningen bekostat en plock- och 
leveranskostnad motsvarande 129kr/inköpstillfälle. Avtalet förlängs inte efter den 1 oktober 
2022. För att inte motverka en negativ utveckling för hemtjänstinsats som utförs via e-handel, 
i väntan på att ett nytt upplägg blir klart, behöver de berörda hemtjänstkunderna 
fortsättningsvis skyddas mot plockkostnad. Förslaget handlar därför om att de kunder som 
drabbas av plockkostnad eller likartad kostnad i samband med e-handel ska ges möjlighet att 
ansöka om reducering på hemtjänsttaxan av plockkostnaden för ett inköp per vecka eller 
oftare om biståndsbeslutet medger det, motsvarade belopp som kunden själv betalar.  
Kunderna vill inte styras mot specifika leverantörer utan vill själva välja leverantör. 
 
Hemvårdsnämnden uppdrar till hemvårdsförvaltningen att utarbeta lösningsförslag för en 
automatiserad beslutsfunktion till nämnden kan delegera beslutsrätt avseende vissa ärenden 
om trygghetslarm respektive matdistribution och återkomma till nämnden för slutligt 
ställningstagande. 
 
Nu pågår en genomförandeprocess med en ny modell avseende ny schemaläggning. Alla 
äldreboende går in i den nya modellen som bland annat omfattar; Inga delade turer, inga långa 
helgpass och inga pass som avslutas kväll och påbörjas tidigt nästa morgon. Enheterna äger 
själva hela processen. Vid utvärderingstillfället i oktober 2022 kommer utfallet av det nya 
schemat att granskas och eventuellt justeras.  
 
KPR nomineringar 
Nomineringar till KPR-styrelsen för nästa 4-årsperiod ska vara inlämnade senast den 15 
oktober 2022. Samrådsgruppen ska nominera 2 ordinarie och två ersättare.  
Förslag från Erik Jansson: Strukturera framtagandet av personer som samrådsgruppen ska 
nominera. Efter en diskussion fastslogs att Ordförande Anita Gunnarsson (sammankallande), 
Göran Blomqvist SPF Seniorerna Gamletull samt Erik Jansson SPF Seniorerna 
Söndrumsvännerna skall ingå i valberedningen. Valberedningen samlades efter mötet för en 
första genomgång. Valberedningen ska i samarbete med föreningarna ta fram förslag på 
lämpliga personer. I första hand ska nuvarande person tillfrågas om de vill kvarstå.  
 
RPR 
Ann-Margret Nilsson rapporterade från mötet med Regionpensionärsrådet den 10 juni 2022. 
RPR har med anledning av skrivelsen från pensionärsorganisationerna  inbjudit 
representanter för att diskutera frågorna.  
 
Ann-Margret Nilsson representerade pensionärsorganisationerna som ifrågasätter att RPR:s 
reglemente inte efterlevs och undrar vilka krav som finns på politikerna. Detta har 
sammanställts i två skrivelser. Den ena handlar om arbetsordningen och den andra visar på 
sakfrågor som pensionärsorganisationerna har velat diskutera med regionen. Först har ett 
positivt mottagande uppfattats men sedan verkar det som om sakfrågorna har ”runnit ut i 
sanden”, dvs inget resultat.  
 
Beslut att anteckna hela diskussionen till protokollet.  



 

 

 
Distriktet 
I Varberg den 8-9 juni 2022, hölls ett tvådagarsmöte där riksdagskandidaterna utfrågades.  
 
§7. Information från föreningarna 
Gamletull informerade om festen i Marinstugan där 40 medlemmar deltog. Det första 
medlemsmötet var välbesökt. Föreningen har beslutat att vid varje medlemsmöte ställa frågor 
till medlemmarna som sedan diskuteras under mötet. Exempel på fråga: Vad har ni för 
förväntningar på föreningen? Vad behövs för föreningens utveckling?  
 
Söndrumsvännerna har en ny styrelse där struktureringsarbetet pågår. Arbetar med 
hemvårdsfrågor och utbildning. Bjuder alla 80-plussare i föreningen på lunch i Tylöhus i 
september. Hittills har 127 personer anmält sig. 
 
Snöstorp  
Har genomför sommaraktiviteter såsom boule och bangolf. Träffen på Äppelgården i Slöinge 
blev inte så välbesökt. Endast tre deltagare. Alldeles för varmt. Genomför ett uppstartsmöte 
med ca 50 inbjudna nya medlemmar som anslöt sig till föreningen under 2020 och 2021. 
Kvällsträffar på Bulls restaurang. 40 års jubileumsfest med 80-talstema. Resa till Österlen 16 
september med besök på två vingårdar. Cirklar och grupper startar. Lokaler är ett bekymmer 
som medför begränsningar. Under måndagarna i sommar har ett antal herrar träffats för att 
spela Plump. Mycket uppskattat. IT fixaren kommer i oktober. Arbetar vidare med 
programmet. 
 
Tylövännerna 
Bjuder på Pålsbo-restaurangens Guld-lunch i augusti för en avslutning på sommaren. Kommer 
att besöka HAFI i Harplinge under Äppledagarna i september. I oktober arrangeras Afternoon 
Tea och musikbingo. Kalkonmiddagen avätes i november och årets julfest i december.  
 
Kvarnen  
Arbetar med höstens program. Chess var en upplevelse och mackan var god. För få deltagare 
gjorde att resan i september fick ställas in. Aktiviteter som bodtennis startar, en resa till 
Stockholm anordnas under hösten. Besök på konstmuséet Louisiana i Danmark under 
september. Ett besök av Ulrika Larsson från bokhandeln. Julfirande i Haverdal. 
  
Vi tre  
Anordnade en räkfrossa i början av juni. Genomför promenader som är mycket uppskattade. 
Sånggrupp på tisdagar. Herrklubb. Canasta. Vid månadsmötet i september kommer Ulrika 
Larsson och berättar om böcker. Resa till Helsingborg och grötfest i november. 
Medlemsantalet har ökat något. Lokaler inget är problem.  
 
§8. Övrigt  
Tylövännerna berättade att i Floda, norr om Göteborg, har Elvismuseét  uppmärksammade att 
det var 45 år sedan Elvis Presley avled och därför anordnade en minneskonsert. 
 
Ewa Palm rapporterade årets Prideparad. Tåget var långt – många deltagare. Där fanns 
representanter från bl.a. gymnasieskolorna, polis och militär. Önskar att seniorerna vid nästa 
Pridefestival väljer att delta.  
 
Lokaler för medlemsträffar och aktiviteter saknas. Undrar varför kommunala lokaler som 
Bäckagårdscaféet och studielokalerna i Vallås står tomma?  
 
 
 



 

 

 

§9. Kommande möten anordnas på Alla hjärtans Hus kl 9-12. 
4 oktober,   värdar Vi Tre 
29 november,  värdar Breared/Simlångsdalen. 

 
§10. Ordförande Anita Gunnarsson tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
 
Halmstad den 1 september 2022 
 
 
Ingeli Millfjord 
Sekreterare 
 
Justeras: 
 
Anita Gunnarsson        Thomas Adolfsson 
Ordförande   Justerare 
 
 


